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Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az ülést és megállapítja, hogy az elnökségi 

ülésen megjelent 4 elnökségi tag, így az ülés határozatképes. Török Péter jelezte, hogy betegség 

miatt nem tud jelen lenni az ülésen. 

 

A levezető elnök Siklósi Mátét jelölte a jegyzőkönyv vezetésére. A jelen lévő elnökségi tagok 
megszavazták a jegyzőkönyv vezető személyét. 
 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismertette szóban a tagokkal. Megkérdezte, hogy 

kíván-e valaki újabb napirendi pontot felvenni, amennyiben nem, akkor kérte a napirend 

elfogadását. 

 

Az osztályszövetség elnöksége egyhangúlag (Igen: 4 Nem: 0 Tartózkodott: 0 ) elfogadta az 
előzetesen kiküldött napirendi javaslatot. 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Folyamatban lévő feladatok áttekintése 

2. Stratégia, cselekvési program 

3. Egyebek 

 

1. számú napirendi ponthoz (folyamatban lévő feladatok): 
 

1. Lackó Péter jelezte, hogy időpont ütközések miatt a Decathlon kupa időpontja változott, és 

Rutai Andrea segítségével a július 20-21-22 időpontra került át a verseny. 

2. A versenybírók kapcsán fontos jelezni Böröcz Bencének, hogy mik az osztályszövetség 

igényei (mire figyeljenek a bírók – így különösen a sportszerű viselkedésre), milyen bírókat, 

milyen bírói eljárást részesítenénk előnyben. Rutai Andrea jelezte, hogy a VBB bíró 

jelöléseit a versenyrendezők elfogadták, és eddig ezzel nem is volt probléma. 

3. Lackó Péter elmondta, hogy Siklósi Mátéval voltak Holczhauser András főtitkárnál, akivel 

egyeztettek a költségvetésről. A rossz hír, hogy az MVSz rögzített szabályai szerint a 

garantált támogatások (a tavalyi, szponzorbő időszakhoz képest) jelentősen alacsonyabbak, 

mint ami ideális lenne. A tavaly még támogató T Systems és Erste kiesésével az MVSz egyéb 

bázisaira tudunk építeni. 

Siklósi Máté elmondta, hogy az MVSz főtitkára által jelzett szülői tartozás (egyes szülők 

költségeit is előre utalta a Szövetség a VB, EB idejére) egy része mind a mai napig nem 

került rendezésre az MVSz felé, ami igen kellemetlen az Osztályszövetség, és a szülői, 

versenyzői közösség felé. Ennek megfelelően fontosnak tartja, hogy az Osztályszövetség 

egyértelműen csak a versenyzés és a versenyzők költségeinek térítésére törekszik. 
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Az elnökségi tagok megbeszélték, hogy a költségvetés jelenleg hiányzó támogatására kérjen 

az osztályszövetség az MVSz elnökségétől kiegészítő támogatást. Ennek egyik alapja a hazai 

és szlovéniai edzőtábor költségeinek támogatása, illetve a VB és EB utazási, részvételi és 

edzési költségek támogatása. 

Felmerült annak lehetősége is, hogy egyes osztályszövetségi programok hasznosulására 

(hazai edzőtábor, stb.) a több éve stagnáló osztályszövetségi tagdíjat emelni kellene. Ennek 

előkészítését Lackó Péter a költségvetés keretein belül vállalja. 

4. Dénes Gábor jelezte, hogy a franciákkal egyeztettek az EB nevezési programjait illetően, 

mely eddig késében volt, de visszajeleztek, hogy pár hét múlva indul a jelentkezés és 

kapunk információt. 

5. Dénes Gábor ismertette, hogy már közel 10 éve biztosít az osztályszövetség 3 optimistet az 

erre pályázó kluboknak. Hodács Attila felajánlotta, hogy a 3, több mint tíz éves Optimist 

helyett biztosítana egy újat. Attila javaslata, hogy a Nádas Kupa sorozat nyertese számára 

adjuk át, versenyrészvételi kötelezettség mellett (ranglistaversenyek). 

Mivel Hodács Attila felajánlását igazából a 2019-es Nádas Kupa tekintetében lehet 

elképzelni, ezért 2019-re érdemes még kiírni a pályázatot. Dénes Gábor megkérdezi az 

edzői kört, hogy az MVSZ segítségével megújult hajópark mellett mire van nagyobb igény: a 

3 darab használt hajóra, vagy helyes irány lenne-e a Nádas-nyertes számára az 1 darab új 

hajó? 

6. Rutai Andi vállalta, hogy az osztályszövetség FB oldalát elkezdi karban tartani. 

 

2. számú napirendi ponthoz (stratégia): 
Lackó Péter kiosztotta az elnökségi tagoknak az előkészített stratégia-előkészítő anyagot, amely 

alapján az elnökség feltárta és megvitatta az Osztályszövetség stratégiai irányait és azok céljait. 

A stratégiaalkotás folytatására a következő elnökségi ülésen kerül sor, amelyet az elnökségi tagok 

egy-egy stratégiai irányt tartalmi kérdéseit kidolgozva (javaslat a célokra és akciókra) készítenek 

elő. 

 

Egyebek: 

• Hazai edzőtábor lehetséges időpontok, előkészítés+ helyszín 

Az elnökség a stratégiai kérdések között tárgyalta a hazai edzőtáborok kérdését. Egyetértés 

volt abban, hogy a hazai edzőtáborok tervezésére a rendelkezésre álló támogatási forrás 

ismeretében lehet dönteni.  

• Verseny lebonyolítási rend és rendezési feltételek egységesítése egyeztetés 2019.02.25. 

Az elnökség megtárgyalta a 2019.02.25-ei egyeztetésen képviselendő témákat. A 

megbeszélésen Lackó Péter fog részt venni. 

 

Az elnök megkérdezte az Elnökség jelenlévő tagjait, hogy a napirendi pontokon túl van-e érdemi 

hozzászólásuk, felvetésük. Ennek hiányában az ülést berekesztette. 

 

Budapest, 2019. február 6. 

 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

.............................................        ......................................... 
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elnök        jkv. vezető 

 


